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Protokół posiedzenia nr 70/2022 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

w dniu 4 października  2022r., Ratusz, od godz. 15.00 do 16.00 

Skład komisji - 9 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 9 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

- Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

- Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

- Dyrektor MOPS – Katarzyna Hoszkiewicz 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

Helena Szymkiewicz, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  
Jednocześnie poinformowała, że z uwagi na fakt, że komisje odbywają wspólne posiedzenie, wskazano 

ją na Przewodniczącego obrad dzisiejszego posiedzenia. 

Ad. pkt 2. 
Radny Rafał Rypina zgłosił poprawkę do porządku obrad wprowadzenie po pkt. 3.2 pkt 3.3 o treści 

„opinia projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na  działalność 

Burmistrza Miasta Kętrzyn. Innych zmian nie zgłoszono i przystąpiono do przyjęcia poprawki. 
Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych i Komisja Gospodarki Komunalnej przyjęła 

powyższą poprawkę jednogłośnie. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów przyjęła poprawkę: 
 5 głosów  „za, 0 głosów „wstrzymujących się”, 1 głos „przeciw”. 

 
Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad wraz z poprawką.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Opinia projektu uchwały w sprawie: 
3.1 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

           Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  

3.2 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 
3.3      przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na  działalność Burmistrza Miasta Kętrzyn.  

4.  Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych i Komisja Gospodarki Komunalnej przyjęła 

powyższą poprawkę jednogłośnie. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów przyjęła poprawkę: 

 5 głosów  „za, 1 głos „wstrzymujących się”, 0 głosów „przeciw”. 
 

Ad. pkt.3 Opinia projektu uchwały w sprawie: 
3.1. 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec  omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.   

Wiceprzewodnicząca rady Marzena Gajek zwróciła się z zapytaniem: na jakiej podstawie oszacowano 
kwotę na wypłaty dodatku węglowego mieszkańcom? 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel udzielił odpowiedzi, że na podstawie zgłoszeń do Centralnej Ewidencji 

Emisyjności Budynków.  
Radny Tomasz Komorowski zapytał kiedy wpłynęła pierwsza transza  środków. 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec udzieliła odpowiedzi, że 21 września br. 
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Radna Zofia Waszkiewicz zgłosiła wniosek, aby dokonać weryfikacji złożonych wniosków o wypłatę 

dodatku węglowego ze złożonymi deklaracjami śmieciowymi. 
Innych uwag nie wniesiono. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
 

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” – wyraziła opinię pozytywną, 
 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 

 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 6 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną. 

3.2.  
Skarbnik Miasta  omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022.  

Uwag nie zgłoszono 
Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujące się” 
– wyraziła opinię pozytywną, 

 
Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 
 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 5 głosy „za”, 1 głos „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 
3.3 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na  działalność 
Burmistrza Miasta Kętrzyn.  

Radny Dariusz Duczek poprosił o zapoznanie komisji ze skargą. 

Wobec powyższego Przewodniczący rady Rafał Rypina odczytał treść skargi. 
Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel omówił skargę. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Jerzy Baranowski poinformowała radnych, że 
odbyło się posiedzenie komisji na której rozpoczęto rozpatrywanie przedmiotowej skargi, ze względu 

na dużą ilość wątpliwości i potrzebę postepowania wyjaśniającego zachodzi potrzeba przedłużenia 

terminu. Ponadto zgłosił poprawkę do uzasadnienia powyższej uchwały. Wpisanie w uzasadnieniu 
zdania o treści: w dniu 3.10.22 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kętrzynie  

podjęła rozpatrzenie skargi z udziałem skarżącego. 
 

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” – 
wyraziła opinię pozytywną, 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 
„wstrzymujące się” – przyjęła poprawkę , 

 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 5 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

1 głos „wstrzymujący się” – przyjęła poprawkę. 

 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały wraz z poprawką. 
 

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” – wyraziła opinię pozytywną, 
 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymujący się” – wyraziła opinie pozytywną, 

 



 3 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 5 głosy „za”, 1 głos „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną. 

 

Ad. pkt 4. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radny Daniel Sapiński zwrócił się z zapytaniem: Czy tej zimy zostanie uruchomiona ogrzewalnia? 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel udzielił odpowiedzi, że zostało zawarte porozumienie z mar-kotem,  

w celu obsługi naszych podopiecznych. Na terenie Kętrzyna miasto nie dysponuje budynkiem, który 

spełniałby wymagania. Tam gdzie była poprzednio wzrost czynszu spowodował, że jest  

to nieopłacalne. 

Radna Marzena Gajek poprosiła aby radni byli informowani o posiedzeniach innych komisji. 

Ad. pkt 5 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                           (-) Helena Szymkiewicz 


